
 
 
 
Interpellation till Linda Lundin, kommunstyrelsens ordförande  
 
Angående bibliotekets framtida lokaler 
 
Centrumkvarteret i Gnesta ska byggas om vilket bland mycket annat innebär att biblioteket 
behöver nya lokaler. Detta är ett gyllene tillfälle att verkligen tänka långsiktigt och säkerställa 
att biblioteket får lokaler som verksamheten kan fortsätta att växa och utvecklas i under 
decennier framåt när kommunens befolkning växer. 
  
I juni 2022 gav kommunfullmäktige ett uppdrag till kommunstyrelsen att utreda bibliotekets 
framtida lokalbehov. Förutom kvalitativa och ekonomiska aspekter ska möjligheten för 
Gnestas kultur- och föreningsliv att utnyttja lokalerna beaktas. 
 
En sådan utredning förutsätter rimligtvis en dialog med såväl bibliotekets personal som dess 
besökare, föreningsliv och medborgarna i stort. Samtidigt är det av stor vikt att en ordentlig 
genomlysning av behoven görs innan planerna för centrumkvarteret tagit alltför fast form. 
 
 
Frågor: 
 
1. Vad händer med utredningen av bibliotekets framtida lokalbehov? 
 
2. Finns det en vilja eller avsikt från styrets sida att utöka bibliotekets lokaler? 
 
3. Hur kommer synpunkter från bibliotekets anställda och besökare beaktats i utredningen? 
  
4. Hur kommer synpunkter från Gnestas kultur- och föreningsliv beaktas? 
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